
Diemen, 27 januari 2023

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen

Betreft: Schriftelijke vragen illegaal ontgassen scheepvaart

Geacht college,

In de media zijn berichten verschenen na een onderzoek van de Erasmusuniversiteit over het 
illegaal ontgassen van schepen van de beroepsvaart op rivieren en kanalen in Nederland met grote 
negatieve gevolgen voor de gezondheid van omwonenden, de natuur en het milieu. 
Achtereenvolgende ministers zouden handhaving hiertegen hebben tegengehouden onder 
verwijzing naar nog te maken Europese wetgeving. 
Onze fractie heeft eerder een vraag gesteld over de luchtkwaliteit in verband met schepen die op 
stookolie van slechte kwaliteit door Diemen varen (d.d. 17 april 2018), mede naar aanleiding van 
vragen en klachten van inwoners langs de Weespertrekvaart en het Amsterdam-Rijnkanaal. 
Volgens het rapport zou ontgassen verboden zijn op het Amsterdam-Rijnkanaal. En volgens de 
GGD en het RIVM zouden er geen grenswaarden in Diemen worden overschreden. 

Een en ander is voor onze fractie aanleiding om u de volgende schriftelijke vragen te stellen:

1. Heeft u kennis genomen van de berichten over dit rapport van de Erasmusuniversiteit?
2. Kunt u en wilt u nagaan of illegaal ontgassen van schepen, ondanks het verbod, ook in 

Diemen plaatsvindt?
3. Wie controleert en handhaaft of schepen op het Amsterdam-Rijnkanaal en de 

Weespertrekvaart illegaal ontgassen? Wie is bevoegd gezag? Zijn er overtredingen 
geconstateerd?

4. Doen de GGD en het RIVM onderzoek naar de gevolgen van illegaal ontgassen door 
schepen? 

5. Bent u bereid om apparatuur op te (laten) stellen langs de Weespertrekvaart en het 
Amsterdam-Rijnkanaal om de uitstoot en roetneerslag op kozijnen en dergelijke te meten en 
te analyseren?

Met dank voor uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de gemeenteraadsfractie,

Evert den Heijer

Peter Prins


